



**HOSPITAL MIRI,
JALAN CAHAYA,
98000 MIRI.**

**TEL: 085-420033
FAX: 085-416514**

1. Sebutharga-Sebutharga adalah dipelawa daripada kontraktor bertaraf **Bumiputera/Bukan Bumiputera** yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia atau Perbendaharaan Malaysia Cawangan Sarawak/Sabah bagi Sebutharga-Sebutharga seperti berikut:

BIL	NO SEBUTHARGA	JENIS SEBUTHARGA	KOD BIDANG
1	HMIRI/2016/SH/29	SEBUTHARGA MEMBEKAL DAN MENGHANTAR REAGAN UNTUK UJIAN CHEMISTRY ANALYZER KE JABATAN PATOLOGI, HOSPITAL MIRI BAGI TEMPOH SATU (1) TAHUN	050301 - PEKAKAS PAKAI BUANG ATAU 060101 - KIMIA MAKMAL

2. Sebutharga-sebutharga hendaklah dikemukakan dengan menggunakan Borang Sebutharga Dan Jadual Sebutharga Sah yang boleh didapati dari Unit Perolehan Dan Aset, Hospital Miri, Jalan Cahaya, 98000 Miri dengan percuma. Sebutharga yang dikemukakan dengan tidak menggunakan Borang Sebutharga dan Jadual Sebutharga Sah akan ditolak.

3. Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia atau Perbendaharaan Malaysia Cawangan Sarawak/Sabah yang hendak mengambil bahagian dalam sebut harga ini mesti mengemukakan Surat Kelulusan Pendaftaran (**SALINAN ASAL**) yang dikeluarkan oleh Kementerian Kewangan Malaysia atau Perbendaharaan Malaysia Cawangan Sarawak/Sabah semasa mengambil dokumen sebutharga. Kegagalan berbuat demikian akan menyebabkan syarikat berkenaan tidak dibenarkan mengambil dokumen sebutharga ini.

4. Sebutharga-sebutharga hendaklah dimeteraikan dengan menggunakan sampul surat berukuran 35.5 sm x 23 sm yang di atasnya bertanda "SULIT" dan bertulis;

"SEBUTHARGA MEMBEKAL DAN MENGHANTAR REAGAN UNTUK UJIAN CHEMISTRY ANALYZER KE JABATAN PATOLOGI, HOSPITAL MIRI BAGI TEMPOH SATU (1) TAHUN

hendaklah sampai kepada Pejabat Pentadbiran Hospital Miri, Jalan Cahaya, 98000 Miri sebelum atau pada **28 Disember 2016 (Rabu) jam 1200 tengahari**.

5. Kerajaan adalah tidak terikat untuk menerima sebutharga yang paling rendah dan Kerajaan adalah berhak memilih mana-mana tawaran daripada penyebutharga yang berpatutan.

(DR. JACK WONG SIEW YU)

Pengarah Hospital,
Hospital Miri.

Tarikh : **14 Disember 2016**

s.k. Pegawai Kesihatan Bahagian, Miri
Tuan Residen, Bahagian Miri.
Pegawai Daerah, Bahagian Miri.
Hospital Miri
(Untuk Papan Kenyataan tuan).